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Dagsorden  

1. Punkt Meddelelser (10 min.) 17.15 – 17.25 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Orientering om bl.a.: 

• Velkommen til Karina 

• Velkommen til elevrepræsentanterne 

• Renovering af c-gang 

• Tekniskservice situationen 

• Gang i forældremøderne 

• ”Grønne sammen” 

• 7. kl. til undervisning hos præsten 

• Etc. 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger Renovering af c-gangen har trukket lidt ud. 
Der kommer ny sand i sandkassen mellem længerne i uge 42.  
Der påbegyndes renovering af ledelseskontoret i uge 42. 
Der er også andre renoveringer på vej. 
 
Teknisk service bliver centraliseret. Vi ved på nuværende tidspunkt 
ikke, hvordan det organisatorisk bliver opdelt. 
 
Der er godt gang i forældremøderne. 
 
Der har været en uge med Grønne sammen og det var en positiv 
oplevelse. Mange klasser var på ekskursion og lavede projekter på 
skolen. 
 
7. klasse er i denne uge til undervisning ved præsten. 
 
Skolen skal nedsætte varmen til 19 grader. Derfor opfordres til, at 
elever og personale har varmere tøj på. 
 
Skolefoto med nyt firma. Samarbejdet har fungeret rigtig godt.  
 
Start med skolemad er desværre udskudt. Den ovn der skal leveres, er 
forsinket og der er ca. 7 ugers leveringstid.  
 

Beslutning  

 

2. Punkt Elevrådet   17.25 – 17.35 

Ansvarlig Tobias og Noah 

Sagsfremstilling Elevrådet kan fortælle om deres arbejde. Hvilke ønsker har elevrådet 
for Hammershøj Skole og hvad arbejdes der med i forhold til 
byrådsdagen: 
 
Byrådsdagen er mandag den 21. november 2022, kl. 8.15 – 14.00 i Multisalen 
på Viborg Rådhus, Prinsens Allé 5, 8800 Viborg Kommune 



 
Her bliver elevråds-repræsentanterne politikere for en dag.  
 
Byrådet har afsat 150.000 kr., som I forhandler om at fordele til projekter, 
som I på skolerne på forhånd har ansøgt om midler til.  
 
I år er temaet for Byrådsdagen og rammen for jeres projektansøgninger: 
BEVÆGELSE I SKOLEDAGEN, SOM SIKRER SUNDE ELEVER I STÆRKE 
FÆLLESSKABER  
  
Alle elevråd udarbejder en ansøgning til 1-2 projekter i tråd med 
Byrådsdagens tema, som I ønsker at gennemføre på skolen.  
 

Arbejdsform Orientering og evt. dialog 

Bemærkninger Udgår og skal med på næste dagsorden 

Beslutning  

 
 
 
 
 
 

3. Punkt Revision af skolens principper 17.35 – 18.20 

Ansvarlig Torben/Jesper 

Sagsfremstilling Hammershøj Skole har en række principper som over tid, kan have 
brug for at blive revideret eller opdateret. 
 
I linket her: Principper og retningslinjer | hammershojskole (aula.dk) 
Kan alle gældende principper læses. 
 
På dette møde arbejdes der med at revidere ”mobilpolitikken” 
 
Udover de gældende principper, blev det på sidste møde aftalt, at vi på 
dette møde beslutter om bestyrelsen ønsker, at skolen fremadrettet 
skal have et sæt ordensregler. 
 
Endvidere beslutter bestyrelsen under dette punkt, hvilke principper der 
evt. bør revideres i løbet af indeværende skoleår. 
 
 

Arbejdsform Information, drøftelse og beslutning 

Bemærkninger  

Beslutning Anbefaling vedrørende betaling til klassekasse mv. skal på 
hjemmesiden og forældre i 3. klasse, skal have den tilsendt. Poul 
sender den.  
 

https://hammershojskole.aula.dk/principper-og-retningslinjer


 
 
Kl. 18.20-18:40 Skolen er vært for at der serveres lidt mad.  

 
 

Trafikpolitikken bør være nærværende og med billeder fra skole, 
skolepatrulje og tunnel. Teksten i politikken justeres.  
 
Bestyrelsen har drøftet princippet om grænseoverskridende og voldelig 
adfærd. Der er drøftet hvorvidt der i princippet skal beskrives 
procedurerne omkring gule- og røde kort. Princippet skal revideres.  
 
Princip om brug af mobiltelefoner på Hammershøj skole er drøftet. 
Bestyrelsen er enig i, at de ønsker at opfordre til generelt nærvær, 
fysisk og socialt samvær, fysisk aktivitet og fokus på sundhed frem for 
brug af telefoner og tablets.  
Det er bestyrelsens holdning, at alle klasser skal have samme praksis i 
skoletiden. På ture ud af huset og lejrture, bør der også være fokus på 
nærvær og social samvær, hvorfor eleverne ikke skal have telefonerne 
hele tiden.  
Skolebestyrelsen opfordrer til, at eleverne løbende undervises i digital 
dannelse evt. i samarbejde med SSP. 
Jesper laver et udkast til ny princip, som skal ud i afdelingerne, derefter 
kommer det til endelig godkendelse i skolebestyrelsen. 
 
 

4. Punkt Ny velkomstfolder til nye elever 18:40 – 19:15  

Ansvarlig JH 

Sagsfremstilling Skolens ledelse har ønske om at lave en velkomstfolder til alle nye 
elever. 
 
Derfor ønskes input til indhold, form, mv. 
 
Folderen skal udtrykke kvalitet og være så ”tidsløs” som muligt. 
 
Hvad ønsker man som forældre/personale/elev at denne folder 
indeholder? 

Arbejdsform  
Gruppearbejde 

Bemærkninger • Præsentation af skolen og hvad der tilbydes på overordnet plan. 
(Lys i øjnene) 

• Derefter fortælle om de forskellige afdelinger og hvad der 
tilbydes fx lejrskole. 

• Faste socialedage / aldersblandede hold fx OL 

• Sygemeldinger – praksis  

• Hvad skolen tilbyder og hvad der forventes af 
forældrene/eleverne 



 
 
 
 
 
 

5. Punkt Sammenhængsaftale 2022 19.15 – 19.25 

Ansvarlig JH 

Sagsfremstilling Sammenhængsaftalen er en toårig udviklingsplan, der beskriver, hvordan hver 
enkelt institution eller område vil arbejde vil arbejde med kvalitet. 

Den enkelte leder eller chef inddrager relevante interessenter og udfylder 
aftalen med afsæt i perspektiverne fra ’Udvalgs- og ledelsesfeedback’ samt 
kvalitetssamtalen 
 
Aftalen for Hammershøj skole blev afleveret til forvaltningen i september 
2022. Under dette punkt, vil Jesper præsentere den endelige 
sammenhængsaftale. Bestyrelsen har tidligere mødt det meste af indholdet i 
forbindelse med oplægget til kvalitetssamtalen i foråret. 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger  
Jesper har fremlagt Hammershøj skoles sammenhængsaftale. 
Sammenhængsaftalen er en skabelon, hvor den enkelte skole skriver 
enkelte fokusområder. 
Der foregår mange andre ting på skolen, end det nævnte i aftalen.  
Aftalen skal bruges til, at der kan måles på de nævnte fokusområder. 
 
Det overvejes, at der laves en forældretilfredshedsundersøgelse i 
indskolingen, nu hvor rul er lavet anderledes.  
 
 

Beslutning  

 
 

 
 

• Henvise til politikker fx mobilpolitikken, voldelig- og 
grænseoverskridende adfærd 

• Skolemad, erhvervsnetværk, praktik, skolebus 

• Adresse, telefonnumre, mailadresser 
 
Skal være letlæselig og lige til at gå til.  
 

Beslutning Jesper samler alle input, og laver 1. udkast til velkomstfolder. 
 



 

7. Punkt Punkter der venter (I prioriteret rækkefølge) (5. min)  

Ansvarlig Alle 

Sagsfremstilling - Danmarks bedste åbne skole 
- Skolemad – pris 
- Princip om voldelig- og grænseoverskridende adfærd skal 

justeres 
- Teksten i trafikpolitikken skal justeres 
- Bestyrelsens godkendelse af mobilpolitik 
- Trafiksikkerhed omkring skolen 

Arbejdsform  

Bemærkninger  

Beslutning  

6. Punkt Hvad rør sig? 19.25 – 19.40 (15. min)  

Ansvarlig Alle: 
 

Sagsfremstilling Punktet ”Hvad rør sig” er et fast punkt på dagsordenen. Formålet med 
punktet er at sikre ”et rum” for, at alle bestyrelsesmedlemmer kan 
sætte ord på de signaler og input, de siden sidst har opfanget ift. 
skolen.  
 
Punktet er ikke et diskussionspunkt men en mulighed for: 
 

- At skoleledelsen kan besvare konkrete spørgsmål, og få hjælp 
til at styrke ledelsens eksterne kommunikation om konkrete 
forhold. 

- At bestyrelsen kan beslutte at dagsordensætte et aktuelt og 
relevant tema på et kommende bestyrelsesmøde. 

Arbejdsform Drøftelse 

Bemærkninger Skolepatrulje – der er forældre som oplever, at skolepatruljen er 
ukoncentreret.  
Din fart – tavle, ved byskiltene, kunne eventuelt være med til at 
nedsætte farten.  
 
Forældregruppen i en enkelt klasse, har stille spørgsmål omkring 
støtte i en klasse med elever med udfordringer. 
 
Forældre har tilkendegivet, at de gerne ville have vidst hvor lang 
tid, at SB-medlemmer bruger på bestyrelsesarbejde, da de med 
denne viden kunne have stillet op til skolebestyrelsen. 
 
Skolebussen – der er familier, som oplever uregelmæssigheder v. 
hjemtransport. 
 

Beslutning Evt. en video omkring trafik og skolepatruljen kan udsendes. 
Forældrene opfordres til at kontakte kontoret, hvis de oplever 
uhensigtsmæssigheder.  
 



 
 
M.v.h. 
 
Jesper Hoberg 
 


